
Obecné zastupiteľstvo Fričkovce 
 

 

ZÁPISNICA 
 

z XI. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 05.02.2021 o 18.00 hod. v zasadačke OcÚ Fričkovce 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4. Plán prác a projekty na rok 2021 

5. Plán kultúrno-spoločenských podujatí na rok 2021 

6. Doplnenie predsedu komisie verejného poriadku a životného prostredia a člena 

komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

7. Rozsah zmien rozpočtu, ktoré môže vykonávať starosta obce, a to presuny v rámci 

jednotlivých položiek rozpočtu obce 

8. Dohoda o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Ing. Marek Haniš) 

9. Zmluva o poskytovaní právnych služieb (IURISTICO s.r.o.) a vymáhanie nárokov 

v súvislosti so spoločnou ČOV Osikov – Fričkovce 

10. Rôzne 

o  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2021 

o  Sčítanie obyvateľov, domov a bytov 2021 

o  Testovanie na COVID-19 – vyhodnotenie 

o  Jarné upratovanie 

11. Diskusia 

12. Uznesenie 

13. Záver 

 

K 1. bodu programu 

 

Starosta obce otvoril zasadnutie tým, že privítal všetkých prítomných. Nakoľko boli prítomní 

všetci poslanci, skonštatoval, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Za zapisovateľku určil p. 

Vieru  Demjaničovú a za overovateľov zápisnice Martina Puchalu a Ing. Maroša Katriniča. 

V súvislosti s prebiehajúcimi protipandemickými opatreniami, zákazu vychádzania a na 

základe pokynov RÚ VZ v Bardejove vyzval všetkých prítomných, aby dodržiavali tieto 

opatrenia. Ďalšou podmienkou konania zasadnutia je prerokovanie iba najsúrnejších 

a najdôležitejších bodov programu a skrátenie zasadnutia na čo najkratší čas.  

 

K 2. bodu programu 

 

Starosta obce prečítal program zasadnutia tak, ako bol uvedený v pozvánke. Potom vyzval 

poslancov, aby sa k nemu vyjadrili, prípadne niečo doplnili alebo vyradili. Poslanec Pavličko 

dal návrh, aby bod 8 bol doplnený o žiadosť p. Márie Sisákovej ohľadom stavby „Rozšírenie 

NTL – distribučnej siete a pripojovací plynovod“.  



Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová, Pavličko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslankyňa Harčaríková dala návrh, aby v súvislosti s pokynom RÚ VZ bol z programu 

zasadnutia vyradený 11. bod – Diskusia. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová, Pavličko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

SO dal hlasovať, aby zasadnutie OZ sa riadilo upraveným programom. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová, Pavličko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K 3. bodu programu 

 

Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ vyhodnotil starosta obce. 

Vyhodnotenie vzali poslanci OZ na vedomie. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová 

Proti: 0 

Zdržali sa: Pavličko 

 

K 4. bodu programu 

 

S plánom prác na rok 2021 podrobne oboznámil prítomných starosta obce (Príloha č. 1). Po 

jeho prerokovaní a rozprave dal hlasovať za jeho schválenie. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala 

Proti: 0 

Zdržali sa: Balážová, Pavličko 

 

K 5. bodu programu 

 

O pláne kultúrno-spoločenských podujatí na rok 2021 informoval prítomných starosta obce. 

Tento bol schválený plným počtom hlasov. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová, Pavličko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K 6. bodu programu 

 

Nakoľko sa pán Miroslav Pavličko vzdal mandátu poslanca OZ, z tohto dôvodu SO predložil 

návrh na doplnenie jednotlivých komisií. Za predsedu komisie verejného poriadku a životného 



prostredia navrhol Mgr. Martinu Harčaríkovú. Poslankyňa Balážová predniesla pozmeňujúci 

návrh a do tejto funkcie navrhla Jozefa Pavlička. O tomto návrhu hlasovali poslanci OZ. 

Prítomní: 5 

Za: Balážová 

Proti: 0 

Zdržali sa: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Pavličko 

 

Keďže tento návrh nebol schválený, SO vyzval prítomných, aby hlasovali za pôvodný návrh. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala 

Proti: Balážová, Pavličko 

Zdržali sa: 0 

 

Za člena komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

navrhol Jozefa Pavlička. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová 

Proti: 0 

Zdržali sa: Pavličko 

 

K 7. bodu programu 

 

SO predložil návrh zmeny rozsahu zmien rozpočtu, ktoré môže vykonávať starosta obce a to 

presuny v rámci jednotlivých položiek rozpočtu obce z pôvodných 3000,- na 500,- EUR. 

Zároveň otvoril rozpravu k tomuto bodu. Vzhľadom na súčasnú epidemiologickú situáciu ako 

aj každoročne sa zvyšujúce náklady tovarov a služieb a taktiež vzhľadom na ostatné okolnosti, 

poslanec Katrinič predložil pozmeňujúci návrh a navrhol navýšiť rozsah zmien na 5000,- EUR. 

SO vyzval poslancov, aby o jeho návrhu hlasovali. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala 

Proti: Balážová, Pavličko 

Zdržali sa: 0 

 

K 8. bodu programu 

 

Na základe žiadosti Ing. Mareka Haniša OZ schválilo Dohodu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena medzi Obcou Fričkovce, Fričkovce 103, 086 42 Hertník, zast. Ing. Matejom 

Strakom, starostom obce ako budúcim povinným z vecného bremena a Ing. Marekom 

Hanišom, rod. Hanišom, nar. 07.02.1991, Fričkovce 163, 086 42 Hertník ako budúcim 

oprávneným z vecného bremena, predmetom ktorej je dohoda účastníkov, že v budúcnosti 

uzatvoria Zmluvu o zriadení vecného bremena, ktoré bude spočívať v povinnosti budúceho 

povinného z vecného bremena ako vlastníka nehnuteľností v k.ú. Fričkovce, a to pozemku 

registra C KN parcelné číslo 568 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1586 m2 zapísaný na 

liste vlastníctva č. 1 a pozemku registra C KN parcelné číslo 118/1 zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 2859 m2 zapísaný na liste vlastníctva č. 805  

a) strpieť umiestnenie, uskutočnenie a užívanie stavby STL plynovodu „Rozšírenie STL - 

distribučnej siete + 5 ks STL pripojovací plynovod“,  

b) strpieť v nevyhnutnej miere vstup (peši, vozidlami, mechanizmami) budúceho 

oprávneného a ním poverených osôb na predmetných nehnuteľnostiach za účelom 



projektovania, zriaďovania, rekonštrukcie, modernizácie, prevádzkovania alebo na účely 

údržby, opravy a kontroly stavby STL plynovodu,  

c) nerealizovať na predmetných nehnuteľnostiach stavbu spojenú so zemou pevným 

základom, konštrukcie alebo iné podobné zariadenia a vysádzať stromy a kry, nevykonávať 

činnosti, ktoré obmedzujú prístup ku STL plynovodu alebo ktoré by mohli ohroziť ich 

technický stav a obmedziť budúceho oprávneného vo výkone práv zodpovedajúcich vecnému 

bremenu, neumiestňovať skládky, a to v trase vedenia plynového potrubia spolu s jeho 

ochranným pásmom v rozsahu v akom bude po zrealizovaní stavby vyznačená na 

geometrickom pláne.  

Vecné bremeno sa zriadi bezodplatne. 

Dohoda o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena bola schválená v súlade s § 9a ods. 8 

pís. e) zák. č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí z dôvodu osobitného zreteľa. Dôvodom hodným 

osobitného zreteľa je že v danej lokalite prebieha výstavba nových rodinných domov, ktoré 

sa chcú pripojiť a nadviazať tak na existujúce plynové potrubie, ktoré vedie cez nehnuteľnosti 

vo vlastníctve obce a napojenie nie je možné bez obmedzenia týchto nehnuteľností a vlastníka 

zriadením vecného bremena, pričom všetky náklady s tým spojené bude hradiť investor 

stavby. Obecné zastupiteľstvo vo Fričkovciach túto dohodu schválilo 3/5 väčšinou všetkých 

poslancov. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová, Pavličko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

V tomto bode programu OZ prerokovalo aj žiadosť p. Márie Sisákovej, ohľadom stavby 

„Rozšírenie NTL – distribučnej siete a pripojovací plynovod“. Nakoľko je potrebné v tejto veci 

dodržať určité zákonné postupy a lehoty, OZ rozhodlo prerokovať túto žiadosť na najbližšom 

zasadnutí OZ.  Dovtedy p. Sisáková predloží na OcÚ všetky potrebné doklady. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala, Balážová, Pavličko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K 9. bodu programu 

 

SO informoval, že obec Osikov našej obci vypovedala Zmluvu o dielo č. 24/2014 ohľadom 

spoločnej ČOV Osikov – Fričkovce, ktorá zanikla dňa 30.6.2020 a následne podala podnet na 

OÚ odbor starostlivosti o ŽP vo veci neoprávneného vypúšťania odpadových vôd z našej obce. 

Na základe toho boli našej obci uložené opatrenia, ktoré sú splnené a niektoré sa plnia 

priebežne. SO zastáva názor, že spoločná čistička by nemala byť vo výlučnom vlastníctve obce 

Osikov, o čom svedčia aj pôvodné zmluvy a účtovné doklady vyhľadané v archívoch z 90. tých 

rokov. Z nich jasne vyplýva participácia obce Fričkovce na výstavbe spoločnej ČOV. Je preto 

našou povinnosťou uplatňovať si nároky a práva, ktoré z uvedených skutočnosti vyplývajú. 

Zároveň navrhol, aby v tejto veci bola na základe zmluvy, poverená advokátska kancelária 

IURISTICO s.r.o. Košice. Návrh zmluvy bol zaslaný všetkým poslancom ešte pred zasadnutím 

OZ na naštudovanie. Preto otvoril rozpravu k tomuto bodu. Po prerokovaní vyzval prítomných, 

aby hlasovali za jej schválenie. 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala 

Proti: Pavličko 

Zdržali sa: Balážová 



OZ poverilo advokátsku kanceláriu IURISTICO s.r.o. vymáhaním nárokov v súvislosti so 

spoločnou čističkou odpadových vôd Osikov – Fričkovce. 

 

Prítomní: 5 

Za: Harčaríková, Katrinič, Puchala 

Proti: 0 

Zdržali sa: Balážová, Pavličko 

 

K 10. bodu programu 

 

SO vyzval hlavnú kontrolórku, aby oboznámila prítomných s Plánom kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na rok 2021. 

Taktiež informoval prítomných s celkovým priebehom sčítania obyvateľov, domov a bytov 

2021. 

Vyhodnotil tiež celoplošné testovanie na COVID-19, ktoré sa uskutočnilo v našej obci dňa 

23.01.2021 a informoval o ďalších postupoch testovania v našej obci. 

Aj v tomto roku obec plánuje zrealizovať jarné upratovanie v obci. O presnom termíne a mieste 

uloženia kontajnerov bude verejnosť včas informovaná. 

 

K 12. bodu programu 

 

SO vyzval zapisovateľku, aby prečítala uznesenie z XI. zasadnutia OZ. 

 

K 13. bodu programu 

 

Na záver SO poďakoval všetkým prítomným za účasť, poprial im hlavne veľa zdravia a XI. 

zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

 

Zapísala: Viera Demjaničová 

 

 

 

 

                                                                                          ...................................... 

                                                                                            Ing. Matej STRAKA 
                                                                                                               starosta obce Fričkovce 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Martin Puchala                 ............................................... 

 

                        Ing. Maroš Katrinič                 ............................................... 


